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 Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 3/23 

 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 1. 3. 2023 s pričetkom ob 14:00,  

ki je potekala v sejni sobi na Jamovi cesti in preko spletne povezave Go ToMeeting  
 

 
Prisotni: B. Črnič, A. Fekonja, M. Gams, A. Gorišek, M. Koželj, J. Novak, J. Pungerčar, M. Štraus P.,  
I. Zajc in B. Ženko. 
Odsotnost je opravičil: R. Bevc. 
Ostali prisotni: R. Gruden, blagajničarka SVIZ/IJS. 
 
1. Potrditev točk dnevnega reda, pregled izvrševanja sklepov in potrditev zapisnika predhodne seje 
 
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik ter sklepe predhodne seje. Temeljito smo pregledali 
zapisnik in ga preoblikovali. Sklepi predhodne seje so realizirani, zapisnik bomo objavili na naši spletni strani, 
takoj ko bo popravljen.  
 
2.  Predhodno finančno poročilo za lansko leto 2022 (vabljena Regina Gruden) 
 
R. Gruden je poročala, da je pripravila finančno poročilo za poslovanje sindikata v obdobju od 1. januarja do 
31. decembra 2022  in jih v zakonskem roku do 28. februarja 2023 posredovala na agencijo AJPES. Poslovali 
smo pozitivno, pri posameznih postavkah ni bilo večjih odstopanj.  
 
Prihodki od članarin so znašali 22.274,57 EUR, kar pomeni, da smo načrtovani plan presegli za približno 1,3 
odstotka, tj. za 275,00 EUR. 
 

-  V skladu solidarnostne pomoči nam je ostalo neporabljenih 2.800 EUR. 
-  Na postavki sindikalni piknik in reprezentanca nam je ostalo 1.457,00 EUR, saj piknik ni bil realiziran. 
-  Pri vstopnicah za kulturne prireditve nam je ostalo 835,00 EUR. Predvidevamo, da je bila zaradi 

pandemije znižana poraba finančnih sredstev za kulturne prireditve. Gledališča so ponovno pričela 
polno poslovati v mesecu juniju. 

-  Organizirali smo dva izleta, v mesecu maju in decembru. Glede na planirana sredstva nam je ostalo 
335,00 EUR. 

-  Zdravniški pregledi in cepljenja so bili zelo dobro koriščeni. Na tej postavki presežka nimamo, saj smo 
račun iz leta 2021 poravnali v mesecu februarju 2022, planirana sredstva smo zato prekoračili za 
1.418,00 EUR. 

-  Na postavki posameznik kart za Vodno mesto Atlantis  nam je ostalo 667 EUR. 
-  Na postavki dveh permanentnih kart za Vodno mesto Atlantis pa smo planirana sredstva prekoračili za 

180 EUR.   
Skupni znesek načrtovane porabe sredstev za Atlantis nismo prekoračili. 

-   Na počitniških kapacitetah smo planirani znesek porabe prekoračili za 340 EUR. 
-   Na postavki poslovanja sindikata pa je ostalo 7 EUR. 
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-  Na postavki za subvencijo šolskih knjig  nam je ostalo 5 EUR.  
-  Na postavki za subvencioniranje smučarskih kart na Krvavcu pa smo planirana sredstva prekoračili za 

30 EUR. 
-  Na postavki nerazporejenih sredstev nam je ostalo 1.000 EUR. 
-  Na postavki Humanitarne pomoči pa nam je ostalo 1.000 EUR.                                        

 
V lanskem letu smo planirali porabo v znesku 34.200 EUR, porabili smo 28.060,33 EUR. Zneska porabe nismo 
prekoračili. V lanskem letu smo prejeli 22.274,57 EUR članarin, iz naslova zbranih sredstev preteklih let smo 
porabili 5.785,76 EUR.  
 
Sklep 1: Z našo finančno računovodkinjo smo se dogovorili, da se pred skupščino SVIZ/IJS, predvidoma konec 
meseca marca ali začetku aprila, ponovno sestanemo in pripravimo predlog porabe sredstev za letošnje leto, 
hkrati pa nam za boljše razumevanje pripravi razlago porabo finančnih sredstev pri postavkah Atlantis in 
Zdravniški pregledi.  

 
3.  Tekoče zadeve (pogajanja z vlado, priprave na letno skupščino) 
 
a) J. Pungerčar je poročal, da SVIZ Slovenije z glavnim tajnikom B. Štrukljem nadaljuje pogajanja z vlado 
na tedenski ravni. Kdaj se bodo zbližali, ni znano, so pa nekateri predlogi iz stavkovnih zahtev že bližje sprejetju 
sporazuma, vendar pa premalo, da bi bil dogovor že podpisan. Sindikat SVIZ vsekakor ne odstopa od stavkovnih 
zahtev, sprejetih lansko pomlad in na katera je pri prejšnji vladi naletela na gluha ušesa. Znanost in kultura 
lansko leto nista izglasovala stavke, smo pa stavko načeloma podprli. Pogajanja z obstoječo vlado redno 
potekajo, v letošnjem letu pa smo za mlade raziskovalce (MR) izborili 4 dodatna začetna delovna mesta, tako 
da so delovna mesta (DM) MR sedaj izenačena z DM asistentov, torej začenjajo v osnovnem 36. plačnem 
razredu. V lanskem letu (s 1. novembrom) se je sicer vrednost naših plačnih razredov povišala za 4,5 odstotka 
in s 1. aprilom vsi prejmemo še en plačni razred več, kar znese približno 4 odstotke. 
 
Vlada se o dodatnem dvigu plač skupine J pred sprejetjem novega plačnega sistema ne želi pogajati, to bo 
storila v okviru posameznih na novo nastalih stebrov, vsekakor pa si želijo plačnega sorazmerja  1 : 7 (s tem, da 
bi bila začetna vrednost 1 enaka vrednosti minimalne plače 1.203,36 EUR, ki je bila objavljena v Ur. l RS št. 4, z 
dne 13. 1. 2023). 
 
Upamo, da se bosta vlada in sindikat zbližala, saj so te zahteve pomembne pri začetnem oblikovanju 
napovedanih novih plačnih stebrov oziroma razmerij med poklici znotraj njih. 
 
b) M. Gams je izpostavil, da je potrebno dvigniti plače raziskovalcem vsaj za 20 odstotkov, zato predlaga 
sestanek na ravni SVIZ Slovenije oziroma čim prej. Predlaga tudi 20 % dodatka, kar 62. člen zakona ZZrID v 
osnovi omogoča. M Gams je obljubil, da bo bedel nad pripravo in tudi sam pripravil predlog optimizacije izplačil 
oz. kar se da doseči v največji možni meri. Predlaga sestanek z direktorjem, da bo le-ta povedal, kaj je mogoče 
in kaj ne. 
 
Sklep 2: Na naslednji seji bo M. Gams predstavil nov pravilnik o izplačilu dodatkov in možne rešitve dviga naših 
plač. 
 
Sklep 3: Želimo, da se možnosti izplačil izkoristijo po pravilih novega zakona v največji možni meri. 
 
c) Predvidevamo, da bo letna skupščina SVIZ/IJS v začetku aprila 2023. 
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4.  Atlantis 
 
Na predhodni seji smo se dogovorili, da bo komisija v sestavi S. Fekonja, M. Štraus P. in I. Zajc do letne skupščine 
sindikata SVIZ/IJS, predvidene v marcu ali aprilu, proučila cene savn in bazenov, tudi drugih športnih 
organizacij, ter možnosti dodatne participacije. Druge organizacije nimajo savne in bazenov v taki obliki kot 
Atlantis, ki pa je svoje usluge glede na energetsko situacijo zelo podražil. B. Ženko je predlagal, da se izvede 
med člani anketa, katere dodatne športne aktivnosti bile zanimive za članstvo in ponudil pomoč pri pripravi in 
izvedbi ankete. Strinjamo se, da se izvede takšna anketa, zato smo sprejeli sklep: 
  
Sklep 4: Med člani bomo izvedli anketo, katere športne aktivnosti bi članstvo želelo, da se ohrani in ali 
participira, ter nam posreduje morebitne nove predloge. 
 
5.  Razno 
 
a) Po sklepu 3. prejšnje seje bomo imeli sestanek z direktorjem, na temo bolje vrednotenih  delovnih 
mest, ki jih želijo zaposleni na reaktorju TRIGA, 2. marca 2023. Sestanka z direktorjem  se bodo udeležili B. 
Smodiš, A. Jazbec, A. Gorišek in M. Štraus P.  
 
b)  V sindikalni pisarni so aktivnosti v mesecu februarju  potekale skladno s sklepi, potrjenimi na letni 
skupščini lanskega leta, predvsem pa beležimo povečan obseg obiska kulturnih prireditev. Na voljo imamo še 
nekaj prostih kart za Atlantis, o čemer smo člane obvestili. 
 
c) J. Novak je napovedala začasno prekinitev delovanja v IO SVIZ/IJS zaradi daljše odsotnosti. Predlagala 
je, da med člane njene interesne skupine razpišemo nadomestne volitve. Obljubila je pomoč pri iskanju novega 
člana IO SVIZ/IJS iz vrst administrativnih delavcev. 
 
č) Predvidevamo, da bo naslednja seja IO-ja 22. marca 2023 na Jamovi cesti. O morebitni spremembi 
bomo člane pravočasno obvestili. 
 
 
Seja je bila končana ob 17.15 
 
Sejo je vodil: A. Gorišek      Zapisnik pripravila: M. Štraus P. 
  Zapisnik pregledala: I. Zajc, J. Pungerčar
  
 
Ljubljana, 20. 3. 2023 
 
 
Poslano:  - članom IO SVIZ/IJS 
   - članom NO SVIZ/IJS  
  - vodstvu IJS  


